## 第二屆智障人士奧運使者選舉

The 2nd "Ambassadors of the Olympics of Persons with Intellectual Disabilities"

為表揚具有「勇邁」、「剛毅」、「友誼」、「助人」特質的智障人士,扶康會於2012年10月至11月期間舉辦第二屆「智障人士奧運使者選舉」,並於2013年1月15日晚上在香港理工大學綜藝館舉行頒獎晚會,約有600人出席共襄盛舉。當晚主禮嘉賓包括:民政事務局局長曾德成先生,GBS,JP、意大利駐港總領事Miss Alessandra SCHI-AVO、天主教香港教區主教湯漢樞機、中國香港體育協會暨奧林匹克委員會義務秘書長彭沖先生,SBS,BBS、北京市殘疾人聯合會智殘人及親友協會主席陳銀芝女士、中央人民政府駐香港特別行政區聯絡辦公室社會工作部副部長李運福先生及扶康會會長葉恩明醫生,JP。本會衷心感謝所有參與及支持是次活動的各方人士。



To express our appreciation to persons with intellectual disabilities who process the personal qualities of "Courage", "Friendship", "Perseverance" and "Rendering Assistance", Fu Hong Society has held an election for The 2nd "Ambassadors of the Olympics of Persons with Intellectual Disabilities" during October and November 2012. The awards ceremony was successfully held on 15 January 2013 at Jockey Club Auditorium, The Hong Kong Polytechnic University with approximate 600 participants. Officiating guests included The Hon Tsang Tak-sing, GBS, JP, Secretary for Home Affairs; Ms Alessandra SCHIAVO, the Consul General of Italy; The Most Rev Cardinal John Tong, Catholic Bishop of Hong Kong; Mr Pang Chung, Hon Secretary General of Sports Federation and Olympic Committee of Hong Kong; Ms Chen Yinzhi, Chairman of China Association of Persons with Intellectual Disability and Their Relatives, Beijing Disabled Persons Federation; Mr Li Yun Fu, Deputy Director General of the Social

Affairs Department of the Liaison Office of the Central People's Government in the Hong Kong S.A.R.; Dr Ip Yan Ming, JP, President of Fu Hong Society. The Society would like to take this opportunity to sincerely thank everyone who joined and supported the event.

## 得獎者名單如下 Award list as below:

- 1. 勇邁使者 "Courage" Ambassador: 陸兆龍 (基督教懷智服務處) Luk Siu Lung (Wai Ji Christian Service)
- 2. 剛毅使者 "Perseverance" Ambassador: 陳耀坤 (扶康會興華成人訓練中心) Chan Yiu Kwan (Fu Hong Society Hing Wah Adult Training Centre)
- 3. 友誼使者 "Friendship" Ambassador: 張志成 (扶康會超瑩軒) Cheung Chi Shing (Fu Hong Society Radiance Casa Famiglia)
- **4.** 助人使者 "Rendering Assistance" Ambassador: 陳克倫 Alan Chan

